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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/18 

z XXXIX Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w dniu   25 stycznia 2018  r. 

 

Ad. 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki o godz. 9.00 otworzył XXXIX sesję Rady 

Gminy Kobylanka. Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki oświadczył, że zgodnie      

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – 

lista obecności zał. Nr 1. Nieobecna radna Agnieszka Grzyb. 

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Mirosław Przysiwek, 

sekretarz p. Jolanta Kazberuk,  skarbnik p. Daniel Urbańczyk, dyrektor Centrum Kultury         

i Rekreacji w Kobylance p. Teresa Jasińska, kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej             

w Kobylance p. Małgorzata Dziwińska  oraz Sołtysi  i mieszkańcy –  lista obecności zał. nr 2.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynął wniosek Wójta Gminy Kobylanka     

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji Rady Gminy projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka /zał. nr 3/– projekt nr 10/18. 

W związku z powyższym przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad, 

aby  pkt. 16 było podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy                         

w miejscowości Kobylanka – projekt nr 10/18. Powyższy wniosek został przyjęty 

jednogłośnie w obecności 14 radnych, zgodnie z poniższym: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XXXVIII sesji Rady Gminy z dnia  

21.12.2017 r .  

3. Sprawozdanie z działalności Centrum Kultury i Rekreacji w Kobylance i Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kobylance.  

4. Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę 

Gminy Kobylanka,       w tym:  

- Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

5. Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok                

- projekt  nr  1/18. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu z premią 

termomodernizacyjną – projekt nr 2/18. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw 

oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów          

- projekt nr 3/18. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej  umowy dzierżawy 

– projekt  nr 4/18. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia, w drodze 

regulaminu niektórych składników wynagradzania nauczycieli oraz wysokości               

i warunków przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach na terenie 

Gminy Kobylanka – projekt nr 5/18. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne a także 

przedszkola publicznego prowadzonego przez inny organ niż jednostka samorządu 

terytorialnego na terenie Gminy Kobylanka  oraz trybu      i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – projekt nr 6/18. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii                 

i zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wyrobów 

powiązanych w Gminie Kobylanka na rok 2018 - projekt nr 7/18. 

14. Podjęcie uchwały - zmieniająca uchwałę w sprawie podziału   Gminy Kobylanka na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów  oraz  siedzib obwodowych 

komisji wyborczych – projekt nr 8/18. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa 

wsi Jęczydół  – projekt nr 9/18. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości 

Kobylanka – projekt         nr 10/18. 

17. Sprawozdania z działalności za 2017 rok: 

a) Rady Gminy  

b) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  

c) Komisji ds. Społecznych  

d) Komisji Rewizyjnej  

18. Plany Pracy na  2018 rok: 

a) Rady Gminy 

b) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

c) Komisji ds. Społecznych 

d) Komisji Rewizyjnej 

19. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie obrad.           

 

Radny G. Kłos – zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia projektu uchwały 

dotyczącego upamiętnienie      dr. Józefa Greleckiego, który nie został przegłosowany. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt nr 94/17 w sprawie tablicy 

upamiętniającej lekarza medycyny Józefa Greleckiego posiada wady prawne, dlatego nie 

może być przyjęty do porządku obrad. 

Radny G. Kłos  przedstawił wykładnię prawną dotyczącą powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że po konsultacjach niniejszy projekt ma wady 

prawne. Jest to ważny projekt dla mieszkańców. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska poinformowała o ustaleniach 

podjętych na posiedzeniu komisji. Ustalono, aby uzyskać opinie rodziny oraz zaprosić 

mieszkańców na konsultacje. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zapis zaproponowany w projekcie uchwały 

m.in. „radni 2014-2018” nie powinien być, natomiast zaproponował zapis „Mieszkańcy”. 

Radny G. Kłos poinformował, że projekt uchwały był przekazany do podjęcia decyzji,              

a nawet do zmiany treści. Radny poinformował, że była przeprowadzona przez grupę radnych 

rozmowa z rodziną. Wstępnie rodzina wyraziła zgodę.  



3 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, aby podjąć rozmowy z Komisją                        

ds. Społecznych w celu wypracowania projektu uchwały. 

Wójt poinformował, że przedstawiony projekt nie może być projektem uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska poinformowała, że nikt na 

posiedzeniu komisji nie poinformował o przeprowadzonych  konsultacjach z rodziną.  

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zaprasza do prawnika i na posiedzenie 

komisji ds. społecznych.  

 

Ad. 2 

Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XXXVIII sesji Rady Gminy z dnia  21.12.2017 r .  

Protokół z posiedzenia XXXVIII sesji Rady Gminy z dnia  21.12.2017 r. został przyjęty          

w następujący sposób: za-13, przeciw-0, wstrzymał się-1  w obecności  14 radnych 

/głosowanie imienne zał.  Nr  4/. Protokół został przyjęty. 

Ad. 3 

Sprawozdanie z działalności Centrum Kultury i Rekreacji w Kobylance i Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kobylance.  

Dyrektor Centrum Kultury i Rekreacji w Kobylance T. Jasińska przedstawiła sprawozdanie     

z działalności /zał. 5/: 

- odbyła się kontrola, podczas której stwierdzono szereg błędów m.in. brak dokumentów 

prowadzenia gospodarki  finansowej. Zostały wysłane windykacje. Zostało naruszone  prawo 

finansowe. Stan pod względem finansowym jest krytyczny. 

- baza -  bark remontów, należy zmienić i przystosować obiekt do prowadzonej działalności. 

- plan pracy – kalendarium: umowy, które są zawarte pod względem formalno-prawnym są 

błędne. Będą rozmowy z podmiotami, aby rozwiązać problem, w celu uniknięcia dużych 

odszkodowań  z tytułu odstąpienia od umowy. Za odstąpienie od umowy są to kary 70%.  

Umowy są niektóre  nie do przyjęcia – są błędne pod względem formalno-prawnym. 

- kalendarz działań dla dzieci: współpraca ze szkołą muzyczną, będę chciała wytworzyć 

kulturę. 

- kalendarz wydarzeń: jest bardzo aktywna  społeczność np. KGW Morzyczyn. Panie 

posiadają wspaniałe pomysły, dają ofertę współpracy. 

Planuję zajęcia w świetlicach – zajęcia komputerowe, naukę języka niemieckiego. 

- Miedwiańskie lato – nie będę kontynuowała  zamierzeń podjętych  przez wcześniejszego 

dyrektora, np. nie będzie dot. jednej grupy muzycznej np. Hip-Hop. 

Dyrektor CKiR poinformowała, aby  prawidłowo zarządzać należy uzupełnić w niektóre 

urządzenia. Trzeba utrzymać infrastrukturę (zniszczona kostka, konserwacja urządzeń). 

- problemy – jest dewastacja obiektu, są kradzieże. 

Promenada: 

- są zatrudnione 2 osoby, a w okresie letnim będzie trzeba zatrudnić więcej pracowników. 

- będę realizowała zajęcia fitness pod muszlą koncertową. 

- jest użyczone pomieszczenie dla grupy Morsów, która nam uprzątnęła linię brzegową. 

- niezbędne są dodatkowe nakłady finansowe. Będzie podjęta decyzja modernizacji (np. 

chodnika, będę chciała zwiększyć  ilość pojemników na odpady, pozyskać miejsce na 

grillowanie, utworzyć boisko do gry w piłkę siatkową, plażową. 

Ferie zimowe: 

- ferie przygotowane zostały z projektu Eko-Lego. Codziennie było przyjęte ok. 50 dzieci.  

Możliwość pozostawienia dziecka na świetlicy w okresie ferii od godz. 8.00. 
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- odbywa się współpraca z sołtysami, np. w sołectwie Rekowo – jest bardzo duże 

zainteresowanie działalnością. Sołectwo Jęczydół połączyło współpracę z sołectwem 

Morzyczyn  -Zieleniewo. Był zorganizowany dowóz i odwóz na zajęcia w okresie ferii. 

Dzieci z sołectwa Kunowo były dowożone do CKiR w Kobylance. 

Oferta feryjna była skierowana do wszystkich dzieci, np. teatrzyk, rękodzieło, turniej FIFA na 

konsolach, na który było największe zainteresowanie. 

Wszystkie zajęcia są bezpłatne. Rodzice nie ponoszę żadnych kosztów. Podczas ferii było 

zorganizowane śniadanie i  obiad ok. godz. 14.00. Udział w zajęciach podczas ferii biorą 

dzieci w wieku 4-17 lat. 

Świetlice wiejskie: 

- świetlice bardzo aktywnie działają. Na moment imprez są wynajmowane. Będę chciała 

wprowadzić i przygotować ceny za imprezy komercyjne. Cena będzie zdiagnozowana            

w zależności od danej świetlicy. Aktualnie są to niskie ceny, nie ma uwzględnionych cen 

mediów.  Zmiany będą dotyczyły imprezy komercyjnych a nie dzieci, KGW. 

Plaża - majątek: 

- plaża jest to majątek gminy. CKiR jest dzierżawcą. 

- problemy- mieszkańcy komunikują o problemach. Wydarzeniami  będę chciała podnieść 

poziom imprez gminnych, poprzez imprezę „Miedwiańskie lato smaków” 

- główny kierunek – zagospodarowanie j. Miedwie. 

Wójt poinformował, że po zakończonej  kontroli wydał zarządzenie z zaleceniami 

pokontrolnymi. Wniosek został skierowany do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych 

przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie w zakresie: 

1. Nie ustalenie zasad polityki rachunkowości zgodnie z  art. 10 ustawy                            

o rachunkowości, 

2. Nieterminowe uregulowanie zobowiązań zgodnie z art. 44 ustawy o finansach 

publicznych, 

3. Nieterminowe wypłacenie wynagrodzeń, 

4. Zawarcie umowy w nieznanej kwocie zgodnie z art. 46  ustawy o finansach 

publicznych, 

5. Nie ustalenie zasad posługiwania się kartą płatniczą oraz nierozliczenie pobranych 

zaliczek zgodnie z art. 11 o odpowiedzialności  za naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych, 

6. Zaciąganie zobowiązań bez pokrycia w planie finansowym, 

7. Zawarcie „podwójnych” umów t.j. umowy o pracę i umów zleceń na zakres zbliżony    

i pokrywający się z zakresem wykonywanym w stosunku pracy, 

8. Zawarcie umowy o pracę z wynagrodzeniem określonym w sposób prowizyjny, 

9. Wyczerpanie limitów planu finansowego na wynagrodzenia i pochodne od 

wynagrodzeń, 

10. Niezachowanie zasad kontroli merytorycznej gospodarki finansowej zgodnie z art. 44 

o finansach publicznych, 

11. Niezachowanie zasad kontroli przy pobieraniu poleceń podróży służbowych, 

12. Wypłata kwot wynikających z rozliczeń podróży służbowych na podstawie poleceń 

nie zatwierdzonych przez przełożonego zgodnie z art. 44 ustawy o finansach 

publicznych, 

13. Zapłata kosztów badań profilaktycznych osoby podejmujących usługi na podstawie 

umowy zlecenia, 

14. Niezastosowanie zasad zamówień publicznych. 

Radny Ł. Biernacik – poprosił o informacje dotyczące umów. Poinformował, że powinna być 

prowadzona  nauka gry  na instrumencie. 
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Dyrektor CKiR – poinformowała, dotyczy promenady – w kulturze nie będzie zawsze na plus. 

Trzeb imprezy komercyjne przeanalizować. Na pewno będę prosiła o zwiększenie budżetu. 

Do prawidłowego działania, aby była możliwość korzystania przez dzieci czy osoby starsze. 

Sołtys sołectwa Jęczydół p. A. Ordon – czy imprezy biletowane zostały zatrzymane czy 

wszystkie odbędą się? 

Dyrektor CKiR – jeżeli koncert jest kierowany do wszystkich. Będę negocjowała cenę. Chcę, 

aby imprezy komercyjne były płatne. 

Wójt – jaka ilość uczestniczy w zajęciach feryjnych? 

Dyrektor CKiR –  przyjęliśmy ok. 50 osób - CKiR  oraz   50 osób – świetlice, co daje 100 

uczestników.  

Radna Cz. Grabowska – czy planuje Pani spotkania z sołtysami? 

Dyrektor CKiR – tak, planuję spotkania. Będę chciała konsultacji z sołtysami. 

Radny Z. Drohomirecki – czy zajęcia, które pani planuje nauka gry na instrumencie, 

komputerze – czy będą tylko w CKiR czy też w innych świetlicach? 

Dyrektor CKiR – tak, po to będą potrzebne konsultacje z sołtysami. Zobaczymy jakie będzie 

zapotrzebowanie (dotyczy dzieci i dorosłych). Będę chciała, aby  CKiR wytwarzało kulturę,    

a świetlice, aby przedłużały te działania. Jesteśmy w stanie, aby pomyśleć o działaniach           

w innych miejscach. Zależy od zapotrzebowania. 

Radny Z. Drohomirecki – czy są przeznaczone środki na remont świetlicy w Niedźwiedziu? 

Dyrektor CKiR – najpierw CKiR w Kobylance a później inne świetlice. 

Radny J. Malinowski – była informacja, że były umowy za które poniesiemy koszty – ile jest 

tych umów? 

Dyrektor CKiR – jest 7 umów, które są nie do przyjęcia. Są też umowy mailowe na 3.500,00 

zł. Umowy miały być podpisane przed koncertem. Umowy były zawierane bez żadnych 

zasad.  

Radny D. Szczęsny – czy wśród umów są umowy zawarte w ostatnim okresie urzędowania 

dyrektora? 

Dyrektor CKiR – tak, są umowy mailowe z października,  listopada. 

Radny D. Szczęsny – czy są podmioty z którymi pracował wcześniej dyrektor? 

Dyrektor CKiR – poinformowała to była prywatna współpraca, np. druki - to powinna być 

najciekawsza czy najtańsza oferta. Nie było ofert. Z ustawy wynika, że jest to naruszenie 

dyscypliny finansowej. 

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Kobylance p. M. Dziwińska przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kobylance w 2017 roku –zał.   

nr 6/: 

1. Statut GBP w Kobylance. 

Gminna  Biblioteka  Publiczna  w  Kobylance  nie  posiada  filii.  Jest  jedyną  biblioteką 

publiczną  na terenie  gminy  Kobylanka. GBP   działa  na  podstawie  Statutu,  uchwalonego  

przez  Radę  Gminy  Kobylanka, w  dniu  7  września  2001  r.  ( Uchwała  nr  

XXXIII/217/2001 ). GBP  została  wpisana  do  Księgi  Rejestrowej  Instytucji  Kultury       

w  dniu  07.09.2001 r. Wpis  nr  2.   NIP  854 – 21 – 75 – 869 REGON   000974297  

  

2. Zatrudnienie. 

    W okresie od stycznia do 31 sierpnia na stanowisku bibliotekarza zatrudnione były dwie 

osoby na ½ etatu oraz księgowa na umowę zlecenie. Z dniem 1 września 2017r nastąpiła 

zmiana kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej w Kobylance. (Zarządzenie Nr 82/2017 

Wójta Gminy Kobylanka z dnia 31 sierpnia 2017r.) Kierownik biblioteki zatrudniony jest     

w pełnym wymiarze pracy. Z dniem 1 września biblioteka stała się wydawcą gminnej gazety 
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,, Czas Kobylanki ‘’. W związku z przejęciem czasopisma została zatrudniona osoba na 

umowę zlecenie, która zajmuje się składem gazety. 

   3.  Budżet. 

Budżet biblioteki  wynosił 91 255,- 

Dotacja z MKiDN na zakup nowości wydawniczych do bibliotek publicznych 4 400,- 

Środki wypracowane 1 122,- ( przetrzymywanie książek, makulatura, darowizna od 

mieszkańców podczas kiermaszu książek ) 

Dochody gazety - 1 640,-( wpływ z reklam) 

Płace z tytułu umowy o pracę- 35 743,16,- 

Płace z tytułu umowy zlecenie- 10 944,00.- 

Pozostałe wydatki to materiały biurowe, środki czystości, opłaty za energię elektryczną, 

ogrzewanie, wywóz odpadów komunalnych, opłaty za usługi telekomunikacyjne, opłata za 

dzierżawę programu Mak +, ubezpieczenie mienia, druk, kolportaż oraz skład gazety ,, Czas 

Kobylanki ” 

4.  Stan księgozbioru. 

Stan księgozbioru na dzień 31.12.2017 wynosi 13 695 

Struktura zakupu 

Zakupiono -735 książek na kwotę 18, 433 

Pozyskane dary-  166 woluminów na kwotę 2,403 

W skład zakupionego księgozbioru wchodzi 

Literatura piękna dla dorosłych -593 vol. 

Literatura dziecięco-młodzieżowa 259 vol 

Literatura inna-49 vol 

Łączna wartość zakupionych oraz pozyskanych woluminów 901 o łącznej wartości 20 836,77 

Książki, które zostają zakupione do biblioteki są to same nowości, które widnieją na 

rynku wydawniczym. Biblioteka stara się zaopatruje się w lektury szkolne zgodnie                 

z przyjętym kanonem. Zakupiony oraz pozyskany księgozbiór zostaje opracowany i wpisany 

do programu MAK+. Księgozbiór dostępny jest dla czytelników w katalogu na stronie 

internetowej biblioteki.          

   5. Czytelnicy. 

GBP w Kobylance czynna była od poniedziałku do piątku w godz-10.00-18.00 

Liczba czytelników zarejestrowanych 350 

Największą grupę czytelników stanowią osoby pomiędzy 25-44 rokiem życia-131 

zarejestrowanych 

Drugą grupę stanowią osoby pomiędzy 40-65 rokiem życia -100 zarejestrowanych 

Najmniej liczną grupę wiekową stanowią dzieci i młodzież  w wieku 5-24 lat- 71osób 

Wypożyczono 7734 vol.  

Liczba wypożyczających i odwiedzających bibliotekę 2099 

        W bibliotece największą popularnością cieszy się literatura piękna dla dorosłych. 

Najbardziej poczytni autorzy w tej dziedzinie to Krystyna Mirek, Magdalena Witkiewicz, 

Karolina Wilczyńska. Z pozycji popularnonaukowej dużym zainteresowaniem cieszą się 

książki z pedagogiki wczesnoszkolnej oraz psychologii rozwojowej. Literatura dziecięca to 

głównie książki Grzegorza Kasdepke,  Rafał Kosik, Renata Piątkowska. Rośnie również 

zainteresowanie literatura historyczną.     
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  6. Działalność kulturalna biblioteki.        

Zorganizowano  7 wystaw  dotyczących  wydarzeń  z  życia  kulturalnego 

- Rok 2017 rokiem Josepha Conrada-Korzeniowskiego, Józefa Piłsudskiego, Adama 

Chmielowskiego, Honorata Koźmińskiego, Tadeusza Kościuszki. 

- 10 rocznica śmierci Ryszarda Kapuścińskiego. 

- 175 rocznica urodzin Karol May 

- Narodowe święto ,, Żołnierzy Wyklętych ”. 

- 130 rocznica  śmierci Ignacego Kraszewskiego 

- 85 rocznica urodzin Joanny Chmielewskiej 

- 105 rocznica śmierci Bolesława Prusa 

 Z  okazji  Międzynarodowego  Dnia  Książki do biblioteki zostały zaproszone dzieci    

z  przedszkola z którymi została przeprowadzona lekcja biblioteczna. Przedstawiono  

regulamin biblioteczny, zasady opracowywania nabytego księgozbioru.     Uczestniczono

   w  festynie  z  okazji  dni  Kobylanki  na  którym  prowadzono  kiermasz  książek  

(dary),  zarobione  pieniądze przeznaczono  na  zakup materiałów biurowych do biblioteki. 

Zorganizowano  dwa  spotkania  z  teatrzykiem. Pierwsze przedstawienie zorganizowano       

w ramach tygodnia bibliotek drugie z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia.           

2 września w naszej placówce odbyło się Narodowe Czytanie ,, Wesela” Stanisława 

Wyspiańskiego. Biblioteka w Kobylance brała udział w akcji Kinder Mleczna Kanapka ,, 

Przerwa na Wspólne Czytanie ‘’. Biblioteka znalazła się na 107 pozycji z liczbą głosów  7844 

co pozwoliło nam zdobyć nagrodę II stopnia 50 książek dla dzieci o wartości 1250 złotych.

 Biblioteka Brala udział w akcji KULTURA NA WIDOKU szerząc przy tym legalny 

elektroniczny  dostęp do czytelnictwa. Jedną z dobrych praktyk, która wpłynęła na 

pozyskanie nowych czytelników jest: promowanie się naszej biblioteki w gazecie gminnej. 

Wielu mieszkańców nie wiedziało, że biblioteka jest tak dobrze zaopatrzona w literaturę 

piękną dla dorosłych  oraz lektury szkolne.         

 7. Problemy biblioteki. 

Pomieszczenie w którym mieści się biblioteka ma zaledwie 39 m2. Nie ma w nim 

miejsca na usytuowanie komputerów dla czytelników. Znajdują się jedynie 2 komputery. 

Jeden przeznaczony jest dla czytelników, drugi służy bibliotekarzowi. Głównym problemem 

biblioteki jest mały metraż, nie ma możliwości przeprowadzenia zajęć cyklicznych dla dzieci. 

Brak własnego magazynku oraz zaplecza socjalnego powoduje to, że otrzymane książki oraz 

dary zanim zostaną opracowane muszą być składowane na podłodze. Bardzo istotnym 

problemem na który chciałam zwrócić uwagę jest przeciekający dach. Zaciekający dach 

powoduje powstawanie wilgoci oraz odpadanie tynku co grozi zalaniem i uszkodzeniem 

księgozbioru. Pomimo zgłoszenia i naprawy dachu w miesiącu wrześniu ubiegłego roku 

problem stale się powtarza.          

W  2017 r  dokonano modernizacji oświetlenia w bibliotece. Dołożono nowe punkty świetlne 

celem poprawy widoczności w placówce. Zakupione zostały trzy regały biblioteczne.  Część 

czytelników została wyposażona w karty czytelnika, celem odejścia się od tradycyjnych kart 

papierowych. W tym celu została zakupiona laminarka do oprawy kart oraz czytnik kodów 

kreskowych. Wprowadzenie kart czytelniczych ułatwia pracę bibliotekarza , możliwe staje się 
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kontrolowanie na bieżąco ilości wypożyczeni. W śród księgozbioru wyselekcjonowano 

również dział z literaturą historyczną, dzięki temu czytelnicy mają lepszy dostęp do tej 

literatury.  

8. Plan działania biblioteki na 2018r. 

Sukcesywne śledzenie rynku bibliotecznego, zakupywanie nowości wydawniczych. 

Opracowywanie zakupionego księgozbioru. Organizacja konkursu plastycznego z okazji      

,, Dnia żołnierzy wyklętych ”. Selekcja księgozbioru, ubytkowanie woluminów nie 

wypożyczanych przez okres 10 lat. Organizacja tygodnia bibliotek w bibliotece. Kiermasz 

książki. Promowanie ważnych wydarzeń literackich. Udział w akcji ,, Narodowe Czytanie”. 

Organizacja konkursu plastycznego z okazji Dnia Niepodległości. W miarę możliwości oraz 

środków finansowych biblioteka będzie starała się brać udział w ważnych wydarzeniach 

organizowanych   na terenie gminy Kobylanka.” 

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

 

Ad. 4 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka, w tym: 

- Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Sprawozdanie wójta stanowi zał. nr 7. 

Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Skarbnik przedstawił sytuację finansową:  

„Stan środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu ok.1.300 tys. zł.  

Zobowiązania Urzędu regulowane są na bieżąco.  

W dniu 2 stycznia, zarządzeniem nr 1/2018 z dnia 2 stycznia 2018 r. Wójt ustalił układ 

wykonawczy budżetu, na podstawie którego jednostki organizacyjne otrzymały wytyczne do 

przygotowania planów finansowych na rok bieżący.” 

Sekretarz przedstawiła informację o realizacji uchwał za 2017 r., która stanowi zał. nr zał. 8. 

 

Ad. 5 

Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o następujących sprawach: 

1. Pismo z Prokuratury Rejonowej w Szczecinie w sprawie przesłania podjętych uchwał 

w 2015 r. dotyczących sprzedaży i podawania napojów alkoholowych wraz z 

dokumentacją. 

2. Wpłynęło pismo od Stowarzyszenia Kobylanka Gminą dla swoich mieszkańców 

dotyczące propozycji upamiętnienie dr J. Greleckiego. 

3. Punkty  oświetleniowe – pismo zostanie przekazane do Komisji ds. Społecznych          

w celu wypracowania stanowiska. 

Radna J. Kisielewska – przewodnicząca komisji poinformowała o posiedzeniu komisji 

w dniu 29.01.2018 r.  o godz. 16.00 lub o godz. 17.00 do uzgodnienia. 

4. Pismo z Powiatu Stargardzkiego dotyczące odpowiedzi dla radnego                               

Z. Drohomireckiego w sprawie remontu drogi powiatowej nr 1702Z. 

5. Plan rozwoju i modernizacji Urządzeń Wodociągów i kanalizacyjnych Gminy 

Kobylanka  na lata 2018-2020 wraz z autokorektą – pismo z Wodociągów 

Zachodniopomorskich w Goleniowie. 
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6. Skargi zostały przekazane do Komisji Rewizyjnej w celu rozpatrzenia. 

Radny D. Szczęsny przewodniczący Komisji Rewizyjnej  poinformował: 

Skarga z dnia 20.11.2017 r., w której brak zarzutów. Zgodnie z rozporządzeniem         

z dnia 8 stycznia 2002 r. osoby skarżące zostaną poinformowane  o dokonaniu 

uzupełnienia i precyzyjnego  sformułowania zarzutów. 

Skarga z dnia 30.10.2017 r. – skarga zwiła, była opinia radcy prawnego i  dalej będzie 

procedowana. Zostaną zaproszone  osoby skarżące. 

Skarga z dnia 5.12.2017 r. na wniosek radnego G. Kłosa,  została przełożona na inny 

termin posiedzenia w celu pozyskania opinii, informacji z policji. 

Skarga z dnia 21.12.2017 r. jest to ponowna skarga mieszkańca Jęczydołu, która 

będzie rozpatrywana w kolejnym punkcie porządku obrad. 

7. Skarga z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca nieprzestrzegania  

przez organ stanowiący Gminy Kobylanka, w ramach prac nad projektem uchwały 

budżetowej gminy na 2018 rok, postanowień uchwały w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej oraz dokonywania zmian budżetu Gminy Kobylanka 

do której została odczytana udzielona odpowiedź. 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania. 

Radny D. Dąbkowski –  

1) mieszkańcy z terenu „za torami” pytają kiedy będą dziury w drodze naprawione? 

2) droga z Reptowa do Morzyczyna  - dotyczy wycinki drzew i naprawy, gdyż droga jest 

nieprzejezdna. 

Radna J. Kisielewska –  

1) dot. studzienki kanalizacyjnej od strony Os. Zielonego przy Os. Kwiatowym – wszystko 

leci na Os. Nowy Horyzont, jest problem, cały czas wycieka (trwa to 3 -4 miesiące). 

2) dot. prac na drodze w kierunku Jęczydołu – prośba o przyjrzenie się tym pracom. 

Radny D. Szczęsny – dot. ul. Jeziornej (odcinek ok. 20 m) – jest problem z przejezdnością, są 

dziury. Proszę o zwrócenie uwagi. 

Radny Z. Gołembowski – dot. ul. Słonecznej w Morzyczynie – są duże dziury. 

Radny K. Kleinowski – dot. parkingu przy Urzędzie Gminy – może wysypać grysem, 

destruktem czy frezem, a nie kostką bo jest drogą koncepcją.  

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  - projekt          

nr  1/18. 

Salę obrad opuścił radny A. Adamczyk. Ilość radnych obecnych na sali obrad-13. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały wraz z autopoprawką, zał. nr 9: 

„Zmiany w zakresie planu dochodów budżetu Gminy Kobylanka na rok 2018 wynikają                           

ze zmiany klasyfikacji budżetowej wpływów: 

Dział Rozdz. § 

Dochody 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

600 60016 0490   202 000,00 
Zmiana klasyfikacji dochodów związanych z opłatami za zajęcie pasa 

drogowego 
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756 75618 0490 202 000,00   
 Zmiana klasyfikacji dochodów związanych z opłatami za zajęcie pasa 

drogowego 

Dokonuje się również korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego zestawienia: 

Dział Rozdz. § 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie  
 

Zmniejszenie  

600 60017 6050      34 690,00       

Modernizacja ulicy Bolesława Chrobrego Bocznej w Kobylance - w 

wyniku niewykonania wydatków niewygasających w roku 2017 

powstała konieczność uzupełnienia limitu wydatków w roku 2018 do 

kwoty 108.690,00 zł 

801 80101 6050    370 713,00       Wymiana pokrycia dachowego w Szkole w Reptowie 

801 80101 6050      469 303,00     

Przebudowa, rozbudowa i nabudowa w części wschodniej w budynku 

szkoły w Kunowie  wraz z zagospodarowaniem terenu na działce nr 

160 

921 92195 6050 
                   

63 900,00     
  

Rewitalizacja średniowiecznego układu urbanistycznego osady 

Rekowo wraz z odtworzeniem zabytkowych elementów, 

infrastruktury drogowej - w wyniku niewykonania wydatków 

niewygasających w roku 2017 powstała konieczność uzupełnienia 

limitu wydatków w roku 2018  

Uzasadnienie do autopoprawki: 

„W projekcie uchwały nr 1/18 dokonuje się następujących zmian: 

1) §1 ust.1 otrzymuje nową treść, według następującego brzmienia: 

„§1. 1. Zwiększa się plan dochodów budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok o kwotę                

213.016,00 zł, z tego dochody bieżące o kwotę 213.016,00 zł, zgodnie z załącznikiem 

nr 1 do niniejszej uchwały.”. 

2) §2 ust. 1 otrzymuje nową treść, według następującego brzmienia: 

„§2. 1. Zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok o kwotę                

480.319,00 zł, z tego wydatki majątkowe o kwotę 469.303,00 zł i wydatki bieżące                 

o kwotę 11.016,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.”. 

3) Załącznik nr 1 do uchwały otrzymuje nową treść, według brzmienia załącznika nr 1 do 

autopoprawki. 

4) Załącznik nr 2 do uchwały otrzymuje nową treść, według brzmienia załącznika nr 2 do 

autopoprawki. 

 

 

Uzasadnienie: 

Realizacja zadań bieżących, związanych z obsługą terenów rekreacyjnych nad jeziorem 

Miedwie wymaga zmian budżetu, spowodowanych zawarciem stosownych umów                        

z WFOŚiGW, umożliwiających współpracę i wzajemną kompensatę należności. W związku         

z tym wprowadza się dodatkowe korekty po stronie dochodów jak i wydatków w roku 2018. 
Dział Rozdz. § Dochody Uzasadnienie 
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Zwiększenie Zmniejszenie 

900 90095 0830 11 016,00   
Dochody z usług (rozliczenie tytułem umowy dzierżawy terenów 

WFOŚiGW) 

 

Dział Rozdz. § 
 Wydatki  

Uzasadnienie 

Zwiększenie  Zmniejszenie  

900 90095 4400     11 016,00       
Wydatki czynszowe (rozliczenie tytułem umowy dzierżawy terenów 

WFOŚiGW) 

 

 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub nie opiniował projektu uchwały.  

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za - 8, przeciw-

0, wstrzymał się – 5 - uchwała nr  XXXIX/272/18 w sprawie  zmiany budżetu Gminy 

Kobylanka na 2018 rok  – zał. nr  10 /głosowanie imienne – zał. nr  11/. Uchwała została 

podjęta wraz z autopoprawką.  

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu z premią 

termomodernizacyjną – projekt nr 2/18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały, zał. 12: 

„Zmiany w przedmiotowej uchwale, podjętej przez Radę Gminy w lipcu 2017 roku, 

spowodowane zostały przesunięciem harmonogramu realizacji zadania realizowanego              

w Szkole Podstawowej w Reptowie, z uwagi na to iż płatność z tego tytułu nastąpi w styczniu 

2018 r., w związku z czym nie było potrzeby finansowania deficytu w roku 2017.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub nie opiniował projektu uchwały.  

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za - 12, 

przeciw-0, wstrzymał się – 1 - uchwała nr  XXXIX/273/18 w sprawie  zmiany uchwały           

w sprawie zaciągnięcia kredytu z premią termomodernizacyjną – zał. nr  13 /głosowanie 

imienne – zał. nr  14/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt         

nr 3/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały, zał. 15: 

„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (j.t. 

Dz. U. z 2016r. poz. 2147 z póź.zm.) do wyłącznej właściwości rady gminy należy 
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podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 

zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. Uchwała rady gminy jest 

wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony 

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

W myśl art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami (j.t. Dz. 

U. z 2016r. poz. 2147 z póź.zm.) zawarcie umów dzierżawy gruntów stanowiących zasób 

gminy na czas dłuższy niż 3 lata następuje w drodze przetargu, przy czym rada gminy może 

wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów. 

Do Wójta Gminy Kobylanka wpłynęły wnioski dotychczasowych dzierżawców,                 

wymienionych w załączniku do niniejszej uchwały o przedłużenie dzierżawy na okres 

następny. Wnioskodawcy są dzierżawcami przedmiotowych nieruchomości od wielu lat. 

Działki nr: 38/1, 38/2 i 40 w obrębie Reptowo przeznaczone są do wykorzystania rolniczego, 

a działki nr: 1355/2 i 455/94 w obrębie Morzyczyn do wykorzystania rekreacyjnego. 

Przedłużenie umów umożliwi dzierżawcom korzystanie z terenu zgodnie z dotychczasowym 

zagospodarowaniem a gminie zapewni możliwość dodatkowego dochodu. 

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.”  

Wójt poinformował, że ta uchwała jest konsekwencją polityki wypracowanej dla rolników     

w założeniu, że każdy rolnik (roślin, zwierząt) uzyska możliwość dzierżawienia na okres 10 

lat. Będą wyjątki, jest ich niewiele - dotyczy spraw zawiłych. Są to mieszkańcy, którzy 

dokonali zabudowy wcześniejsze. Proszę  przyjąć zasady, aby uwzględnić rolników. Rolnik 

jest podstawą fundamentalną. 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub nie opiniował projektu uchwały.  

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za -11, przeciw-

0, wstrzymał się –2- uchwała nr  XXXIX/274/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia tych umów  – zał. nr  16 /głosowanie imienne – zał. nr  17/. Uchwała została 

podjęta.  

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej  umowy dzierżawy – 

projekt  nr 4/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 18: 

„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (j.t. 

Dz. U. z 2016r. poz. 2147 z póź.zm.) do wyłącznej właściwości rady gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 

zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. Uchwała rady gminy jest 

wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony 

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

Do Wójta Gminy Kobylanka wpłynął wniosek Pana Ryszarda Kruczka, dotychczasowego 

dzierżawcy działki nr 41/1 w obrębie Niedźwiedź o przedłużenie dzierżawy na okres 

następny. Wnioskodawca jest dzierżawcą przedmiotowej nieruchomości od wielu lat. Działka 
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nr 41/1 przeznaczona jest do wykorzystania rolniczego. Przedłużenie umowy umożliwi 

dzierżawcy  korzystanie z terenu zgodnie z dotychczasowym zagospodarowaniem.  

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.” 

Wójt poinformował, że rekomendację dale na 3 lata, bo to jest przypadek rolnika, który 

gospodaruje na gruntach rolnych a zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego jest to 

grunt budowlany. Powinniśmy dbać o interes publiczny.  

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub nie opiniował projektu uchwały.  

Radny G. Kłos – czy to był wniosek osoby zainteresowanej na okres 3 lat? 

Wójt – tak, był wniosek. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za -12, przeciw-

0, wstrzymał się –1- uchwała nr  XXXIX/275/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej  umowy dzierżawy – zał. nr  19 /głosowanie imienne – zał. nr  20/. Uchwała została 

podjęta.  

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia, w drodze regulaminu 

niektórych składników wynagradzania nauczycieli oraz wysokości i warunków przyznawania 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach na terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 

5/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 21: 

„Na podstawie art. 30 ust. 6 w związku z art. 91d pkt 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 

roku Karta Nauczyciela ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. ( t.j. Dz. U. z 2017 r. poz. 1189, 

poz. 2203) organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego, 

uwzględniając przewidywaną strukturę zatrudnienia, określa w drodze regulaminu wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i niektórych innych składników 

wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.  

W związku ze zmianą przepisów od dnia 01 stycznia 2018 r. tj. na podstawie                               

art. 76 pkt. 25 lit. b ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych              

(Dz. U. z 2017 r. poz. 2203) w ustawie z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta nauczyciela, uchylony 

został w art. 54 ust. 7, który mówił, że organ prowadzący szkołę określa wysokość 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania 

i wypłacania, konieczne jest dostosowanie zapisów uchwały do zaistniałych zmian, czyli 

likwidacji dodatku mieszkaniowego. Dodatek tzw. „ wiejski” wymieniony w uchylonym 

rozdziale będzie nadal wypłacany nauczycielom zatrudnionym na terenie wiejskim Gminy 

Kobylanka zgodnie z art. 54 ust.5 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela.                                            

W związku z tym, że jest on uregulowany ustawowo nie wymaga zapisów w uchwale Rady 

Gminy. 

W związku z powyższym wnoszę o podjęcie uchwały.” 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub nie opiniował projektu uchwały.  

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za -11, przeciw   

-0, wstrzymał się –2 - uchwała nr  XXXIX/276/18 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie 

określenia, w drodze regulaminu niektórych składników wynagradzania nauczycieli oraz 

wysokości i warunków przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach na 

terenie Gminy Kobylanka – zał. nr  22 /głosowanie imienne – zał. nr  23/. Uchwała została 

podjęta.  

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne a także przedszkola publicznego 

prowadzonego przez inny organ niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie Gminy 

Kobylanka  oraz trybu      i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – 

projekt nr 6/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały, zał. nr 24: 

„Z dniem 01 stycznia 2018 r. weszła w życie ustawa o finansowaniu zadań oświatowych (Dz. 

U. z 2017 r. poz. 2203). Zgodnie z art. 38 ust. 1 powyższej ustawy organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji oraz tryb 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, 

które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, 

termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, 

uczniów lub uczestników zajęć rewalidacyjno – wychowawczych oraz termin i sposób 

rozliczenia wykorzystania dotacji. 

Z dniem wejścia w życie ustawy o finansowaniu zadań oświatowych wygasła podstawa 

prawna na mocy której zostały podjęte uchwały: Uchwała nr  XXVII/185/16 Rady Gminy 

Kobylanka z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne na terenie Gminy 

Kobylanka oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania                

(Dz. Urz. Woj. z 2017 r. poz. 297) oraz Uchwała  nr XXVII/184/16 Rady Gminy Kobylanka  

z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez inny                     

niż jednostka samorządu terytorialnego organ oraz trybu i zakresu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości wykorzystania otrzymanej dotacji (Dz. Urz. Woj. z 2017 r. poz. 298). 

W związku z powyższym wnoszę o podjęcie niniejszej uchwały.”  

Salę obrad opuścił radny D. Dąbkowski. Ilość radnych biorących udział w obradach- 12. 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub nie opiniował projektu uchwały.  

Rada Gminy w obecności 12 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                        

nr  XXXIX/277/18 w sprawie  ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne a także przedszkola publicznego 
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prowadzonego przez inny organ niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie Gminy 

Kobylanka  oraz trybu      i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania         

– zał. nr  25 /głosowanie imienne – zał. nr  26/. Uchwała została podjęta.  

Na salę posiedzeń przybył radny D. Dąbkowski. Ilość radnych biorących udział                      

w posiedzeniu – 13. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii i zwalczania następstw 

zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wyrobów powiązanych w Gminie Kobylanka 

na rok 2018 - projekt nr 7/18 – zał. nr 27. 

Wójt złożył wniosek w sprawie wycofania powyższego projektu uchwały. Projekt uchwały 

został wycofany. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały - zmieniająca uchwałę w sprawie podziału   Gminy Kobylanka na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów  oraz  siedzib obwodowych komisji 

wyborczych – projekt nr 8/18. 

Sekretarz omówiła projekt uchwały, zał. nr 28: 

„Zgodnie z art. art. 13a  § 1-3 ustawy  z dnia 5 stycznia 2011 r. – Kodeks Wyborczy   

( t.j. Dz. U. z 2017r. poz. 15 ,poz. 1089) Wójt przedkłada Radzie Gminy wnioski dotyczące 

zmian siedzib obwodowych komisji wyborczych, których  można dokonać najpóźniej w 45 

dni przed dniem wyborów. 

Z uwagi na rozwiązanie Zespołu Szkół Publicznych w Reptowie, mającym swoją siedzibę      

w budynku położonym w Reptowie 96a, i powstaniem jednej jednostki oświatowej tj. Szkoły 

Podstawowej w Reptowie 96a a także z uwagi na siedzibę w budynku obwodowej komisji 

wyborczej  - zmiana nazwy jej siedziby jest uzasadniona. 

Siedziba Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 2 mieścić się będzie nadal w budynku szkoły, 

ale już pod nazwą Szkoła Podstawowa w Reptowie 96a. 

Z dniem 20 lipca 2017 r. Gminny Ośrodek Kultury Kobylance ,  ul. Jeziorna 6 zmienił nazwę 

na Centrum Kultury i Rekreacji w Kobylance,  ul. Jeziorna 6, w budynku tym swą siedzibę 

ma Obwodowa Komisja Wyborcza Nr 1 stąd należy dokonać zmiany nazwy siedziby.” 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub nie opiniował projektu uchwały.  

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                        

nr  XXXIX/278/18 w sprawie  zmieniająca uchwałę w sprawie podziału   Gminy Kobylanka 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów  oraz  siedzib obwodowych 

komisji wyborczych – zał. nr  29 /głosowanie imienne – zał. nr  30/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa wsi 

Jęczydół  – projekt nr 9/18 – zał. 31. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w tej sprawie była już uchwała rozpatrzona. 

To jest ponowne rozpatrzenie  skargi, która została przekazana do Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji rewizyjnej D. Szczęsny poinformował, że wcześniej była 

rozpatrzona skarga, która została uznana za skargę bezzasadną. W ponownej skardze skarżący 

nie wniósł nowych zastrzeżeń.  

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu komisji uczestniczył skarżący.  
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Skarga zawierała, aby p. sołtys przeprosiła w wskazany sposób. Skarżący został 

poinformowany, że komisja ani rada nie może nakazać, aby przeprosić w sposób wskazany     

w skardze.  W głosowaniu za - 3, przeciw - 1, wstrzymał się-0 w obecności 4 członków  

skarga została uznana jako bezzasadna.  

Uzasadnienie do projektu uchwały ze zmianą: 

„W dniu  21.12.2017 r.  Pan Leszek Chmura ponowił skargę do Rady Gminy  Kobylanka na 

działalność sołtysa wsi Jęczydół, która została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję 

Rewizyjną. 

Niniejsza skarga była przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej w dniu  16.01.2018 r., która nie 

dopatrując się żadnych nowych okoliczności w skardze z dnia 21.12.2017 r., podtrzymała 

opinię zgodną z  treścią rozstrzygnięcia wyrażonego w uchwale Nr XXXVII/261/17 Rady 

Gminy Kobylanka z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

sołtysa wsi Jęczydół uznając bezzasadność skargi i z takim wnioskiem wystąpiła do Rady 

Gminy Kobylanka, która przychyliła się do wniosku komisji. 

Powyższe rozstrzygnięcie jest zgodne z art. 239. § 1 Kodeksu Postępowania 

Administracyjnego, który stanowi, że  przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, 

została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę,                

a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności - organ właściwy do jej 

rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją             

w aktach sprawy - bez zawiadamiania skarżącego.” 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że była wątpliwość czy powinna być kolejna 

uchwała. Opinia radcy prawnego – rozpatrzenie skargi musi być  rozpatrzone uchwałą. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za -6, przeciw-

0, wstrzymał się –7 - uchwała nr  XXXIX/279/18 w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi 

na działalność sołtysa wsi Jęczydół – zał. nr  32 /głosowanie imienne – zał. nr  33/. Uchwała 

została podjęta.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jeżeli będzie złożona kolejna skarga zostanie 

odesłana z adnotacją w a/a. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka – 

projekt  nr 10/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały, zał. nr 34: 

 „Obowiązki, jakie na gminę nakładają zapisy Ustawy o samorządzie gminnym i Prawo 

geodezyjne i kartograficzne oraz składanie przez właścicieli nieruchomości do Urzędu Gminy                                

w Kobylance wniosków o nadanie im numeracji porządkowej powodują, że zachodzi 

potrzeba nadania nazwy ulicy w miejscowości Kobylanka. 

   Zaproponowana nazwa ulicy św. Jana Bosko ma na celu upamiętnienie jubileuszu 70- lecia 

powstania Parafii Rzymskokatolickiej pw. św Antoniego w Kobylance oraz 70- lecia pobytu 

księży Salezjanów w Kobylance. 

   Św. Jan Bosko urodził się 16 sierpnia 1815 r., zmarł 31 stycznia 1888 r. Był włoskim 

duchownym, założycielem zgromadzenia Salezjanów i Salezjanek. Swoją posługę duchowną 

sprawował głównie wśród chorych, więźniów i młodzieży. Św. Jan Bosko został 

beatyfikowany   2 czerwca 1929 r. i kanonizowany 1 kwietnia 1934 r. przez papieża Piusa XI. 

   Działka geodezyjna nr 395/2, obręb Kobylanka stanowi własność Gminy Kobylanka.”  

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                         

nr  XXXIX/280/18 w sprawie  nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka            

– zał. nr  35 /głosowanie imienne – zał. nr  36/. Uchwała została podjęta.  

https://pl.wikipedia.org/wiki/Beatyfikacja
https://pl.wikipedia.org/wiki/Kanonizacja
https://pl.wikipedia.org/wiki/Pius_XI
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Ad.17 

Sprawozdania z działalności za 2017 rok: 

a) Rady Gminy - zał. nr 37, 

b) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – zał. nr 38, 

c) Komisji ds. Społecznych – zał. nr 39, 

d) Komisji Rewizyjnej – zał. nr 40 

 

Ad. 18 

Plany Pracy na  2018 rok: 

a) Rady Gminy – zał. nr 41, który został przyjęty jednogłośnie                  

w obecności 13 radnych biorących udział w posiedzeniu;  

b) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – zał. nr 42, który został 

przyjęty jednogłośnie w obecności 13 radnych biorących udział            

w głosowaniu; 

c) Komisji ds. Społecznych – zał. nr 43, który został przyjęty 

jednogłośnie w obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu; 

d) Komisji Rewizyjnej – zał. nr 44, który został przyjęty jednogłośnie       

w obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu. 

Ad. 19 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi udzielił wójt: 

Radny D. Dąbkowski –  

1) mieszkańcy z terenu „za torami” pytają kiedy będą dziury w drodze naprawione? 

Odp. : „Są robione zapytania na prace budowlane - rozstrzygamy przetargi. Będą realizowane 

remonty. Czekamy na poprawę warunków pogodowych i procedurę przetargową.” 

2) droga z Reptowa do Morzyczyna  - dotyczy wycinki drzew i naprawy, gdyż droga jest 

nieprzejezdna. 

Odp. : „Tylko procedury i podejmujemy działania.” 

Radna J. Kisielewska –  

1) dot. studzienki kanalizacyjnej od strony Os. Zielonego przy Os. Kwiatowym – wszystko 

leci na Os. Nowy Horyzont, jest problem, cały czas wycieka (trwa to 3 -4 miesiące). 

Odp. : „ Proszę o szczegółowe pokazanie tej studzienki. Będzie robiona przebudowa, może       

w ramach tej przebudowy zostanie rozstrzygnięte.” 

2) dot. prac na drodze w kierunku Jęczydołu – prośba o przyjrzenie się tym pracom. 

Odp. : „Tam się nic nie dzieje. Zaleciłem, aby pozyskać rysunki tej drogi, może to na chwilę 

wstrzymało prace budowlane. Chciałem się zapoznać z dokumentami.” 

Radny D. Szczęsny – dot. ul. Jeziornej (odcinek ok. 20 m) – jest problem z przejezdnością, są 

dziury. Proszę o zwrócenie uwagi. 

Odp. : „Postaram się tego dopilnować. Przyjrzę się dlaczego  to nie jest to. To się nam cały 

czas odtwarza. Przyjrzę się jaka technologią są prace wykonane.” 

Radny D. Szczęsny poinformował, że widział jak są prace wykonywane. Może zakupić beton, 

bo cały czas są te same dziury.  

Radny Z. Gołembowski – dot. ul. Słonecznej w Morzyczynie – są duże dziury. 

Odp. : „ Czekamy na pogodę, procedury i przetargi.” 

Radny K. Kleinowski – dot. parkingu przy Urzędzie Gminy – może wysypać grysem, 

destruktem czy frezem, a nie kostką bo jest drogą koncepcją.  

Odp. : „ Parking jest już zaprojektowany. Sprawa rusza w ramach inwestycji szkoły. Projekt 

już jest, zapraszam do zapoznania się.” 

Radny D. Dąbkowski  poruszył sprawę zarastanych poboczy. 
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Wójt poinformował, aby wykonać to własnymi środkami w porozumieniu ze starostą 

(dotyczy dróg do Niedźwiedzia i do Reptowa). 

Radny D. Dąbkowski  poinformował, że koszty się zmniejszą w starostwie z koszenia,             

a potem przeznaczyć zaoszczędzenie na naprawy. 

Wójt poinformował, że postara się w formie uchwały czy wykładni zaprezentować na kolejnej 

sesji. 

 

Ad. 20 

Wolne wnioski i informacje. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że w Cisewie to jest droga gminna a nie powiatowa       

- przecież Gmina tam kosi trawę. 

Przewodniczący Rady Gminy wnioskuje, aby wymóc na instytucjach  działania, aby woda       

z j. Miedwie nie zalała mieszkańców oraz promenady. 

Wójt poinformował, że w 2011 r. nie musiała wylać woda. Jest bardzo duża ilość drzew          

w rzece. Woda w jeziorze jest do opanowania. 

Radna J. Kisielewska poinformowała, że posiedzenie w sprawie punktów oświetlenia 

odbędzie się w poniedziałek  29.01.2018 r. o godz. 17.00. 

 

Ad. 21 

Zamknięcie obrad.           

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 13.30 zamknął 

obrady XXXIX sesji Rady Gminy Kobylanka.  

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak      

 Przewodniczący Rady Gminy  

 

      Mariusz Ilnicki 

 

 
 


